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Protokół Nr XII/2011 

R a d y  G m i n y 
w Sitnie 

z dnia 29 września 2011 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
-  w sprawie uchylenia uchwały Nr IX/54/2011 Rady Gminy Sitno z dnia 26 maja 2011 r., 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków  
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno w zakresie lokalizacji elektrowni wiatrowych 
wraz ze strefą oddziaływania na gruntach położonych w miejscowości Janówka, Horyszów  
Polski i Horyszów-Stara Kolonia, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków  
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno w zakresie lokalizacji elektrowni wiatrowych 
wraz ze strefą oddziaływania na gruntach położonych w miejscowości Cześniki, Cześniki-
Kolonia, Czołki, Kolonia Sitno, Kornelówka, Janówka, Horyszów Polski, Rozdoły i Sitno, 

-  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok, 

-  w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sitno na lata 2011-2017, 

-  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny nieruchomości na rzecz Parafii 
Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Św. w Horyszowie Polskim działki nr 118 i 119          
w Stanisławce stanowiącej własność Gminy Sitno. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Gazda Antoni 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Palikot Piotr 

11. Pawlicha Bogdan 
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12. Stefańczuk Zbigniew 

13. Tarkot Alina 

14. Tukiendorf Edward 

 

Radni nieobecni: 
 

1. Szajnoga Marek 

 

 

 

Ad 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XII Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 

Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią 

Jolantę Hryciuk, Panią kierownik GBP Danutę Wrotniak, Andrzeja Kicińskiego, 

Panią kierownik GOPS Barbarę Tor oraz Pana sołtysa Jarosławca Górnego 

Eugeniusza Grelę. Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 15
00

. 

 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

        Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził,                     

że w obradach uczestniczy 14 Radnych co stanowi niezbędne quorum potrzebne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając czy             

są do niego uwagi. 

Państwo Radni przyjęli proponowany porządek obrad jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 

 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Zygmunt Niedźwiedź, Antoni Gazda i Mazurek 

Janusz. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

   

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 14 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała Nr XII/64/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 29 września 2011 roku  

w sprawie uchylenia uchwały Nr IX/54/2011 Rady Gminy Sitno z dnia 26 maja 

2011 r. 

Uchwałę odczytał Pan Niedźwiedź.  

Pan Wójt Kajetan Protas wyjaśnił, że zmiany te są związane z budową elektrowni 

wiatrowej. 

Pan Wójt poinformował, że są już podpisywane wstępne umowy. 

Pan Pawlicha poinformował, że w Gminie Komarów stoi już maszt mający na celu 

mierzenie wiatru i zapytał jednocześnie, czy to jest ta sama firma, która ma 

wykonywać u nas wiatraki. 

Pan Sekretarz powiedział, że w Horyszowie miał też powstać maszt na polu Pana 

Jankowskiego, ale wniesiono protest i na razie prace zostały wstrzymane. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że konsekwencją tej pierwszej uchwały, są 

dwie następne uchwały, które rozdzielają firmę Nordex i E-on. 

Pan Przewodniczący dodał, że te dwie firmy doszły do porozumienia i podzieliły się 

terenem. 

Pan Borowiec zapytał, czy jeżeli chodzi o firmę E-on to nie jest za blisko strefy 

ochrony czyli za blisko Skierbieszowskiego Parku Krajobrazowego. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że to już jest ich kwestia jeżeli dostaną zezwolenia. 

Pan Wójt dodał, że są instytucje, które regulują zagadnienia odnośnie ochrony 

środowiska i to w ich rękach jest określanie pewnych parametrów ekologicznych. 

Pan Borowiec zapytał, czy nie lepiej by było zlokalizować tych wiatraków w jednym 

miejscu tylko, są one porozrzucane po całej gminie bo z tego co mu wiadomo 

Niemcy nie są zadowoleni z takiej lokalizacji wiatraków. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że my możemy sobie życzyć żeby tak było, ale to oni są 

inwestorami, albo my idziemy w tym kierunku albo nie idziemy, chodzi o to aby 

zachować strefę 600m od mieszkań. Innego wyjścia tutaj nie była ,a  chcieli zrobić 

jak największą liczbę. 

Pan Sekretarz dodał, że ma wątpliwości czy uzyskają oni pozwolenie w otulinie 

Krajobrazowego Parku Skierbieszowskiego i najprawdopodobniej tego tam nie 

będzie jednak my nie możemy nie stworzyć im możliwości inwestowania. 

Pan Przewodniczący zauważył, że każda inwestycja wiąże się z jakimiś ubocznymi 

skutkami w środowisku i musimy być tego świadomi.  

Pan Sekretarz nawiązał do inwestycji związanej z kopaniem sieci gazowej, że też 

było wiele dyskusji między rolnikami jednak przeszedł gaz zaksięgowano środki 

trwałe, przyszło do na prawie 400 tyś. podatku od budowli, co stawi dochód gminy. 

Dlatego też, jak będziemy się wahać i nie robić nic to nic nie będzie. 
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Pan Borowiec powiedział, że patrzymy tylko na pieniądze, a to jest rzeczywiście 

inwestycja, która będzie oddziaływała 30 lat na mieszkańców i trzeba się nad nią 

zastanowić. 

Pan Pawlicha powiedział, że jeżdżąc po Europie widzi duże skupiska wiatraków 

nawet miejscami koło 50 szt. w szeregu i też blisko zabudowań występują jednak 

zauważył, że będzie problem dlaczego „u sąsiada nie mogli, ponieważ na pewno, są 

to pieniądze darmowe, a co miesiąc jest jakiś przelew”. 

Pan Przewodniczący dodał, że nie dawno jak trochę jeździł po Polsce to widział jak 

wiatraki stoją około 300m nawet od zabudowań. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze ma jakieś pytania do uchwały. 

Ponieważ pytań niebyło Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem Uchwały. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

2) Uchwała Nr XII/61/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 29 września 2011 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno w zakresie 

lokalizacji elektrowni wiatrowych wraz ze strefą oddziaływania na gruntach 

położonych w miejscowości Janówka, Horyszów Polski i Horyszów-Stara 

Kolonia. 

 

Po odczytaniu przez Pana Niedźwiedzia Uchwały Pan Sekretarz wyjaśnił, że dlatego 

są dwie uchwały ponieważ robiliśmy zmiany w Studium, które to uchyliliśmy i teraz 

są dwie następne jedna uchwała dla firmy Nordex i druga dla firmy E-on, które to 

chcą stawić wiatraki. 

Pan Sekretarz powiedział, że zmiana w studium jest pierwszym etapem, warunki 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska jest kolejnym etapem i dopiero jeżeli 

przejdzie to, wtedy będzie zmiana planu zagospodarowania przestrzennego,  

a następnie będzie można myśleć o projektowaniu wiatraków i zezwolenia na 

budowę. 

Pan Sekretarz zauważył, że czas jest długi a nam chodzi żeby czas ten jakoś skracać 

Jak najbardziej skoro chcemy mieć jakieś pożytki z tego tytułu. 

Pan Przewodniczący powiedział, że sprawa chyba został wyjaśniona i przeszedł do 

podjęcia uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto jest za przyjęciem Uchwały Nr 

XII/65/2011. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 10 głosach za, 2 przeciw i 2 

głosach wstrzymujących. 

 

 

3) Uchwała Nr XII/66/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 29 września 2011 roku  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno w zakresie 

lokalizacji elektrowni wiatrowych wraz ze strefą oddziaływania na gruntach 

położonych w miejscowości Cześniki, Cześniki-Kolonia, Czołki, Kolonia Sitno, 

Kornelówka, Janówka, Horyszów Polski, Rozdoły i Sitno. 
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Pan Niedźwiedź odczytał Uchwałę. 

Pan Borowiec zapytał, czy  wszyscy mieszkańcy Kolonii Sitno wiedzą, że będą 

otoczenia wiatrakami ze wszystkich stron. 

Pan Przewodniczący powiedział, że na pewno wiedzą przecież podpisywali umowy, 

zebrania były, konsultacje. 

Pan Sekretarz  dodał, że wątpliwości będą do końca, a Rada jest po to, aby 

dokonywać trudne wybory i albo idziemy w kierunku rozwoju albo idziemy  

w kierunku stagnacji i  będziemy administrować tak jak administrują gminy gdzie są 

nowi wójtowie „nic do przodu”. 

Następnie Przewodniczący zapytał kto jest zaproponowaną Uchwałą. 

Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 10 głosach za, 1 przeciw i 3 

głosach wstrzymujących. 

 

 

4) Uchwała Nr XII/67/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 29 września 2011 roku  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok. 

Po odczytaniu Uchwały przez Pana Niedźwiedzia Pan Przewodniczący poprosił 

odczytanie Protokołu Komisji Budżetowej. 

Pani Przewodnicząca  Komisji Alina Tarkot odczytała Protokół z posiedzenia Komisji 

Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju RG w Sitnie. 

Protokół ww. dołączono jako załącznik do Protokołu z Posiedzenia Rady Gminy. 

Pan Przewodniczący Tukiendorf poprosił Panią Skarbnik o wyjaśnienie zmian  

w  Uchwale budżetowej. 

Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze ma jakieś pytania odnośnie 

zmian w budżecie. 

Ponieważ pytań niebyło Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem Uchwały. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

5) Uchwała Nr XII/68/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 29 września 2011 roku  

w  sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2011-2017. 

 

Pan Niedźwiedź odczytał Uchwałę. 

Pan Sekretarz nadmienił, że ta Uchwała jest konsekwencją poprzedniej uchwały. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że jeśli zmieniamy poprzednią Uchwałę to następnie 

musimy dostosować tą Uchwałę. 

Pan Borowiec zapytał, jakie pieniądze w tym roku są przewidziane na adaptację byłej 

Szkoły podstawowej w Stanisławce. 

Pan Wójt wyjaśnił, że termin realizacji został przesunięty odnośnie realizacji tej 

inwestycji i najprawdopodobniej prace zostaną rozpoczęte w październiku od 

pokrycia dachowego w części tzw. „od północy”, natomiast zakończenie jest 

przewidziane pod koniec roku 2012 właśnie z racji środków. 
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Pan Wójt wyjaśnił, jakie inwestycje będą nas czekały w 2012 r. a miedzy innymi 

Projekt w Stanisławce, Projekt sieci wodociągowej Kornelówka-Czołki-Sitno. 

Pan Wójt poruszył również, sprawę Biblioteki, że należało by zagospodarować też 

otoczenie wokół  niej, a wiec zrobienie parkingu od tyłu i drogi dojazdowej do 

Biblioteki, co miedzy innymi poprawiło by bezpieczeństwo koło Ośrodka zdrowia. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że w Stanisławce w byłym gabinecie 

dyrektora po byłej szkole jest ustawiony Infomat z dostępem do internetu, z którego 

będą mogli korzystać wszyscy mieszkańcy za darmo jednak zaznaczył, że ktoś musi 

się tym opiekować 

Pan Sekretarz powiedział, że taki sam Infomat jest na Orliku w Jarosławcu oraz w 

budynku Urzędu Gminy, a także ma być Centrum teleinformatyczne w Cześnikach, 

również  z nie odpłatnym dostępem do internetu. 

Pan Sekretarz poinformował, że w dniu jutrzejszym mają się spotkać z mieszkańcami 

Cześnik w sprawie przekazania Funduszu sołeckiego na remont budynku pod 

realizacje Centrum teleinformatycznego. 

Pan Borowiec zapytał , ile w tym roku środków  będzie przeznaczonych na była 

szkołę w Stanisławce. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że właśnie w tym roku nic nie płacimy, ponieważ płatności 

mamy przesunięte na 2012 a rozliczeni końcowe 2012 r. wykonawca skończy 

protokół odbioru wniosek o płatność i dopiero płatność. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że ma nadziej iż pozyskamy około 250tyś. od 

Ministra na odprawy dla nauczycieli. 

Pan Sekretarz powiedział, że zostało napisane pismo do Generalnej Dyrekcji Dróg  

i Autostrad, a także do wiadomości Wojewody odnośnie drogi krajowej. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że ma być zrobione około 1300m  

nawierzchni asfaltowej w Jarosławcu. 

Pan Sekretarz zaproponował, żeby w przyszłym roku zrobić tak jak i w tym, aby 

wykonać drogi powiatowe do spółki z powiatem 50/50 % bo w innym wypadku 

wcale nie będą robione 

Pan Sekretarz poinformował, że w projekcie informatyzacji gmin Lubelszczyzny 

nasz wkład własny to około 40tyś natomiast otrzymamy około 300tyś. przystąpiliśmy 

także do projektu CAF, z którego możemy również uzyskać od 200 do 400tyś. 

Pan Juszczak zadał pytanie techniczne odnośnie załącznika numer jeden do ww. 

Uchwały. 

Pani Skarbnik wyjaśniła , że wynika to z tego że takie druki są w programie Bestia.  

Ponieważ pytań niebyło Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem Uchwały. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

6) Uchwała Nr XII/69/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 29 września 2011 roku  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny nieruchomości na 

rzecz Parafii Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Św. w Horyszowie 

Polskim działki nr 118 i 119 w Stanisławce stanowiącej własność Gminy Sitno. 

 

Po odczytaniu przez Pana Niedźwiedzia Uchwały Pan Sekretarz objaśnił  Uchwałę. 
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Pan Sekretarz wyjaśnił, że po scaleniu udało się wydzielić kawałek działki, gdzie 

proboszcz złożył wniosek na rozbudowę zaplecza na zachrystię i tą właśnie działkę 

chce przekazać na własność proboszczowi Horyszowa. 

Pan Sekretarz nadmienił, że nie wiadomo jeszcze czy ta Uchwał nie będzie 

zakwestionowana,  ponieważ dotyczy nieodpłatnego przekazania, wiec nie wiadomo 

czy nie trzeba będzie coś jeszcze uzupełniać w niej.  

Pan Sekretarz poinformował, że gdyby ksiądz zaczął budować to prawnie nie może 

niczego zrobić musiała by Gmina budować. 

Pan Wójt dodał, że dobrze by było mieć szacunek tej działki czyli jaką wartość 

przekazujemy. 

Ponieważ pytań niebyło Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem Uchwały. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

  

 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Porusza zagadnienia: 

1. Sprawy drogowe (Osiedle w Jarosławcu), 

2. W zakresie komórki gosp. (remont drogi Cześniki Dolne, Boży Dar,Boży Dar 

„kliny”, Boży Dar „sosny” Horyszów, Rozdoły), 

3. Sprzątanie przystanków (obkaszanie), 

4. Sieć wodno-kanaliazyjna w Jarosławcu, 

5. W zakresie spraw komunikacyjnych dowożenie uczniów do szkół około 

358ucz.( zakup 2 busów), 

6. Sprawy dojazdu do Zamościa, 

7. Sprawy strażackie, 

8. Podziękowanie za pielgrzymkę do Krasnobrodu strażaków, 

9. Sprawa zakończenia remontu budynku OSP w Jarosławcu Górnym, 

10. Sprawa remontu remizy w Cześnikach (dach), 

11. Otrzymanie pieniędzy na Kapliczki, 

12. Dopłaty do paliwa, 

13. Dopłaty do zbóż, 

14. Scalanie gruntów na Stanisławce, 

15. Sprawy kulturalne (Orlik drużyna z Jarosławca), 

16. Temat samorządowe, 

17. Informacje odnośnie podatku (wpłynęło około 59%). 

 

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Mazurek przedstawił Protokół  

z posiedzenia Komisji które odbyło się w bieżącym dniu celem było 

przeanalizowanie podatków za 2010rok. 

Pan Mazurek wyjaśnił, że ma ona związek z wykonaniem budżetu. 
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Komisja zaproponował wszczęcie bardziej rygorystycznych działań pod względem 

lepszej ściągalności. 

 

Protokół ww. dołączono jako załącznik do Protokołu z Posiedzenia Rady Gminy. 

Pan Wójt wyjaśnił, kwestie umorzeń. 

 

 

Ad. 6 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Punkt ten został zrealizowany na bieżąco w trakcie obrad sesji. 

 

 

Ad. 7 

 

Sprawy różne 

 

Pan Palikot zapytał, czy to prawda, że jest pomysł podniesienia podatku rolnego. 

Pan Palikot stwierdził, że tutaj pokrzywdzilibyśmy ludzi, którzy płacą podatki 

ponieważ oni płacą i dalej będą płacić, a ci którzy nie płacili nie  będą płacić nadal.  

Następnie Pan Palikot zasugerował, aby bardzie zwracać uwagę na umorzenia, żeby 

bardziej zmuszać do płacenia podatków. 

Pan Biłant zauważył, że jedyne wyjście to wejście na hipotekę. 

Pan Przewodniczący zauważył, że Ordynacja wyborcza zmusza Wójta do pewny 

działań i nie może tak czy w inny sposób lekceważyć tego tematu Radni mogą 

sugerować naciski, ale ordynacja podatkowa mówi wyraźnie nie może być dłużej jak 

pięć lat. Dlatego, też jeżeli Wójt nie podejmie żadnych działań w ciągu 5lat w tym 

kierunku to będzie zaniedbanie obowiązków. 

Pan Wójt wyjaśnił, że zawsze jest jakaś sytuacja rodzina czy materialna czy 

finansowa np. zgony, leczenie, choroby, padnięcia zwierząt, problemy  

meteorologiczne, oszustwa( dot. sprzedaży tuczników) i z tego tytułu  wynikają 

umorzenia. 

Pan Przewodniczący Tukiendorf   zapytał, czy dalej obowiązuje zasada wywieszania 

listy osób którym umorzono podatek. 

Pan Sekretarz powiedział, że tak dotyczy to umorzeń powyżej 100zł. 

Następnie Pan Sekretarz wyjaśnił, że dużo rolników wydzierżawiło pole i dopłaty  

z Agencji biorą dzierżawcy, dlatego tez należało by jakoś podatek wyegzekwować od 

tych dzierżawców. 

Pan Sekretarz powiedział, że mogła by też pomóc tutaj opieka celem dania zasiłku 

dla ubogich, tak aby mogli zapłacić podatek. 

Następnie Pan Sekretarz wyjaśnił, że ordynacja podatkowa tj. inna specyfika: 

upomnienie, tytuł wykonalności, komornik i jak komornik pisze „nieściągalność” to 

my nie mamy wyjścia i nie da się podać do sądu. 

Pan Sekretarz poruszył, temat dowożenia dzieci do szkół jak również przez MZK. 
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Pan Sekretarz powiedział, że MZK w przyszłości nie widzi możliwości dalszego 

utrzymania komunikacji. 

Pan Sekretarz zaproponował kursy MZK. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował o konsultacjach w Jarosławcu, które odbędą 

się 23 października od godz. 9
00 

do 16
00

 w sprawie utworzenia nowego sołectwa 

„Jarosławiec Dolny”. 

Pan Sekretarz powiedział, że trzeba wybrać skład komisji celem przeprowadzenia 

konsultacji. 

Pan Juszczak zaproponował, żeby to był Przewodniczący Rady Osiedla Jarosławiec, 

Sołtys Jarosławca i pracownik gminy. 

Pan Sekretarz powiedział, że  tak może być. 

Następnie Pan Sekretarz powiedział, że dostaliśmy z cukrowni trochę żużlu na drogi. 

Pan Sekretarz powiedział, że jeszcze mamy zrobić około 200 m rowu odwadniające 

od strony Szopinka w stronę Jarosławca. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że rów na Janówce został już zrobiony woda 

płynie. 

Pan Pawlicha zaproponował, aby zakupić już i rozciągnąć siatkę na polach wzdłuż 

dróg Gminnych tam gdzie zawiewa, co może zmniejszy koszt odśnieżania w zimie. 

Pan Pawlicha poinformował, że kosiarkę klubową przekazano na szkołę . 

Pan Jerzey Mazurek zapytał, kiedy będzie poprawiony chodnik w Cześnikach. 

Następnie Pan Mazurek poprosił o zabezpieczenie środków na remont dachu remizy 

w Cześnikach, ponieważ już przepadły projekty z poprzedniej kadencji, a teraz 

kolejny projekt do kosza. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że Cześniki, są w kolejności i wszystkie projekty, pozwolenia 

są zrobione, a wiec nic nie przepada. Są pozwolenia na budowę należy teraz określić 

zakres, środki, oraz  fundusz i program z którego można pewnie skorzystać. 

Pan Sekretarz powiedział, że najpewniej będzie można skorzystać z LIDERA 

ponieważ są to pieniądze tak jak na Bibliotekę  czyli pewne. 

Następnie Pan Sekretarz powiedział, że jutro ma być pierwszy krok w tym temacie 

spotykamy się i rozmawiamy w tym temacie. 

Pan Wójt powiedział, że musimy patrzeć na budżet w wydatkach bieżących  

i należałoby ograniczyć wydatki związane z oświetleniem ulicznym  

w miejscowościach. 

Pan Wójt zaproponował, aby ograniczyć oświetlenie uliczne w godzinach od 6
00

 do 

21
00 

 pomijając Jarosławiec ze względu na linie i drogę krajową , a nie tak jak jest 

dotychczas do 22
00

. 

Pan Pawlicha powiedział, że projekt na Cześniki nie przeszedł, jednak środki własne 

na ten projekt musiały być zabezpieczone w związku z tym może chociaż te środki 

zostaną przekazane. 

Następnie Pan Pawlicha poinformował, że trzeba powiadomić wykonawcę chodnika 

który był robiony w zeszłym roku ponieważ zapada się do rowu. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że Pan Kiciński poprawi chodnik, ponieważ mamy taką 

umowę  z wykonawcą  i w ramach tego otrzymaliśmy kliniec na poprawę dróg. 

 Pan Kiciński wyjaśnił, że w pierwszej kolejności zajmują się wodociągami. 
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Pan Kiciński powiedział, że w miarę możliwości poprawiają chodniki i drogi. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że Pan Kiciński ma bardzo dużo roboty związanej  

z podłączeniami wody z odbiorem ścieków. 

Następnie Pan Sekretarz nadmienił, że asfalt z frezowania drogi doskonale nadaje się 

na załatanie dziur w drogach asfaltowych na zaklepanie. 

Pan Sekretarz poinformował, że udało się załatwić dwie wywrotki tego asfaltu  

z Powiatu . Jedna poszła na drogi, a druga poszła na parking koło Ośrodka zdrowia. 

Pan Sekretarz poprosił Pana Kicińskiego, aby wykosił jeszcze pobocza jadąc od 

strony pól. 

Pan Stefańczuk poruszył problem dowożenia dzieci z Horyszowa –Stara Kolonia, 

które nie zdążają do szkół w Zamościu. 

Pan Stefańczuk zaproponował, żeby były uruchomione linie MZK przez Horyszów- 

Stara Kolonia. 

Pan Sekretarz stwierdził, że to faktycznie jest problem i faktycznie trzeba będzie 

spróbować to rozwiązać. 

Pan Sekretarz powiedział, że rozmawiał dzisiaj z Dyrektorem MZK Litwinem i była 

propozycja zrobienia pętli autobusu przez Horyszów. 

Pan Kozak zapytał, czy busy szkolne mogą zabierać mieszkańców też. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że jeżeli jest taka potrzeba to powinien zabrać kierowca 

jednak generalnie busy szkolne są dla uczniów. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że po zrobieniu projektu budżetu i podsumowaniu wydatków 

koniecznych dopiero będzie wiadomo czy ta godzina krócej oświetlenia ulicznego 

będzie konieczna. 

Pan Sekretarz poinformował, że w tej chwili są uwolnione ceny energii elektrycznej  

i przychodzą firmy, które chcą zawierać umowy dając inne taryfy  

Pan Sekretarz wyjaśnił, że przesył energii jest stały natomiast dystrybucja jest 

zmienna.  

Pan Sekretarz powiedział, że obecnie jest siedem firm zajmujących się dystrybucją 

energii w Polsce i w związku z tym, że umowę mamy na dostawę energii do czerwca 

2012 roku później najprawdopodobniej  będziemy organizować przetarg. 

Oszczędność w związku z tym zaproponowana już wstępnie przez jedną z firm była 

by w granicach około 10tyś. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że musimy zawrzeć porozumienie na energie, które 

gwarantuje nam nie zmienność ceny przez okres jego trwania, a wiadomo że w 2012 

roku energia ma znacząco wzrosnąć. 

Pan Sekretarz powiedział, że będzie bardzo trudno przygotować budżet, jednak 

zostanie on przygotowany i przedstawiony według tego jak jest zawarte w Uchwale. 

Będzie przygotowane zarządzenie wykonawcze Pana Wójta w sprawie budżetu.  

Pan Sekretarz poinformował, że po przedstawieniu budżetu  Panu Przewodniczącemu 

Rady ma on trzy dni na zapoznanie się z nim Komisje mają 10 dni na opinie do 

budżetu i to wszystko będzie październik listopad. 

Pan Sekretarz zauważył, że budżet w 2012 roku będzie chyba najbardziej 

inwestycyjnym odkąd pamiętamy i takiego jeszcze przy udziale środków 

zewnętrznych niebyło. 

Pan Stefańczuk  poinformował, że w Horyszowie – Stara Kolonia nie działa dwie 
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lampy a dwie pulsują nagrzeją się i gasną. 

Pan Gazda poprosił o założenie barierki na skończonym w rowie chodniku, ponieważ 

zrobili sobie tam skocznię i jeszcze dojdzie w końcu do wypadku. 

Pan Sekretarz powrócił do sprawy Deryło odnośnie przyłącza wody, w związku  

z tym, że jego brat utopił się w studni z której dotychczas korzystał należało by mu 

zrobić ten odwiert i przyłączyć wodę z wodociągu. 

Pan Sekretarz zapytał czy w związku z tym Radni się zgadzają na przyłączenie wody. 

Wszyscy Radni byli zgodni co do przyłączenia wody Panu Deryło. 

Pan Wójt przedstawił propozycje utworzenia drogi dojazdowej do Biblioteki oraz 

parkingu koło niej. 

Pan Sekretarz nadmienił, aby po sesji wszyscy Radni zobaczyli o którą drogę  

i parking chodzi. 

Następnie Pan Wójt ponowił pytanie dotyczące ograniczenia oświetlenia ulicznego,  

a także przypomniał o zebraniu w Stanisławce w sprawie funduszu sołeckiego. 

Pan Przewodniczący poinformował, że Komisja budżetowa, która zebrała się wczoraj 

również wysunęła propozycje ograniczenia świecenia tych lamp szczególnie 

wieczorem. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że w związku z tym iż jest planowana rozbudowa 

oświetlenia Komisja przychyla się do skrócenia świecenia oświetlenia. 

Następnie Pan Przewodniczący zapytał jaka będzie orientacyjnie kwota wykonania 

parkingu koło Biblioteki. 

Pan Wójt wyjaśnił, że z metra trzeba liczyć około 150 zł za m
2
. 

Pan Sekretarz zaproponował po sesji, wyjście na zewnątrz i obejrzenie drogi 

dojazdowej do Biblioteki i miejsca parkingu. 

Pani Ostapińska poprosiła o poprawienie drogi koło Pana Praczuka i koło Pana 

Mulawy. 

Następnie Pani Ostapińska zapytała, czy gimbus może wysadzać dwie małe 

dziewczynki z Górnej Kolonii Stabrów przy krzyżówce, a nie wieść je na przystanek 

bo tego problemu nie mają Panowie z busów. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że drogi w miarę możliwości zostaną poprawione. 

Pani Ostapińska zapytała, czy coś wiadomo Panu Sekretarzowi na temat 

przywłaszczenia drogi przez Pana Szrama. 

Pan Wójt wyjaśnił, że wie o co chodzi i droga jest gminna. 

Pan Borowiec poinformował, o problemach z drogą koło Dudka. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że prosił o przyjście tego Pana jednak nie przyszedł. 

Następnie Pan Borowiec poinformował o potrzebie wycięcia krzaków na drodze Pana 

Torby. 

Pan Sekretarz poinformował, że zna ten temat. 

Pan Borowiec zapytał, czy była by możliwość żeby autobus w Kolonii Sitno zawracał 

koło szkoły, a nie dzieci czekają na przystanku. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że sprawa tam jest unormowana zostały wstawione drzwi  

w budynku po byłej mleczarni i tam dzieci z opiekunem mają czekać na autobus . 

Pan Palikot poinformował, że po rozmowie sołtysa Bożego Daru z mieszkańcami 

powstała propozycja sprzedania boiska i w zamian za to odkupienie części działki od 

Pana Dumy przy remizie. 
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Pan Wójt zauważył, że jeśli chodzi o zakup działki od Pana Dumy to są tam cztery 

słupy i nie będzie możliwości stworzenia boiska, jednak jeśli mieszkańcy wyrażają 

taką chęć to Pan Wójt postara się tą sprawę załatwić. 

 

 

Ad. 8 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

        Protokół Nr XI/2011 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad 

sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Państwo Radni zapoznali się z tym 

Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół w głosowaniu jawnym przy 

12 głosach za, 0 – przeciw i 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. 9 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Pan Wójt na koniec jeszcze raz podsumował realizacje budżetu i podziękował 

wszystkim którzy przyczyni się do realizacji budżetu. 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 

gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował:  Piotr Harczuk               Edward Tukiendorf 

 


